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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από τα πρακτικά της με αριθμό 22ης/2020, έκτακτης συνεδρίασης του 
Περιφερειακού Συμβουλίου την Παρασκευή, 27 του μηνός  Νοεμβρίου  2020, με 
τηλεδιάσκεψη.  
 
Αριθ. απόφασης  198-22/2020 
 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων 
του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής 
χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας «Corfu 
Gardens AK.TE. XE. Sani-IKOS Resorts». 
 
 
Σήμερα, ημέρα  Παρασκευή 27 του μηνός  Νοεμβρίου 2020 και ώρα 14:30 μ.μ. 
συνήλθαν σε συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη, μέσω της υπηρεσίας e:  
Presence.gov.gr, τα μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Ιονίων 
Νήσων που αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 2ης Ιουνίου 2019 και ανακηρύχθηκαν 
με την υπ΄ αριθμ.739/2019 απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Κέρκυρας, των 
υπ’  αριθμ. 200/2019 και 201/2019 αποφάσεων του Τριμελούς Διοικητικού Εφετείου 
Ιωαννίνων καθώς και με τις κατατεθείσες δηλώσεις αποποίησης εκλογής 
Περιφερειακών Συμβούλων, κατόπιν της υπ΄αριθ. πρωτ. οικ.  92909/80/25-11-2020 
πρόσκλησης του Προέδρου του Περιφερειακού Συμβουλίου Ιονίων Νήσων, 
σύμφωνα με την προαναφερθείσα απόφαση και με τα προβλεπόμενα των άρθρων 
165 και 175 του Ν.3852/2010 όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,  
  
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 
 

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 
3. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ. 
4. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
5. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
6. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
7. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
8. Αικατερίνη Μοθωναίου του Διονυσίου 
9. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
10. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
11. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
12. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
13. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
14. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
15. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
16. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
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17. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
18. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
19. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
20. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
21. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
22. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη 
23. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
24. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
25. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
26. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
27. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
28. Παναγιώτης Ποζίδης του Μενελάου 
29. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
30. Ιωάννης Αϊβατίδης του Γεωργίου  
31. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 
32. Στέφανος Σαμοΐλης του Κωνσταντίνου-Νικολάου 

 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:  
 

33. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
34. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
35. Κυριάκος Σταμούλης του Αναστασίου 
36. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
37. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
38. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
39. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
40. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 

 
Οι οποίοι απουσίαζαν δικαιολογημένα. Η  θέση του/της  επικεφαλής  της  παράταξης  
« Αντικαπιταλιστική  Αριστερά  στα  Ιόνια» δεν έχει πληρωθεί μετά την παραίτηση 
της κ. Βαρβάρα  ( Βέρα )  Κορωνάκη  του  Σπυρίδωνος.   
 
Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο σαράντα (40) 
Περιφερειακών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  τριάντα δύο (32) και ο Πρόεδρος   
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
 
Στην συνεδρίαση ήταν παρούσα η Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Ρόδη Κράτσα – 
Τσαγκαροπούλου. 
 
Κατά τη διάρκεια των ανακοινώσεων προσήλθαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ. 
Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη, Θεόδωρος Χαλικιάς, Διονύσιος Μπάστας, 
Αθανάσιος Καραΐσκος, Διονύσιος Κεφαλληνός και Ιωάννης Ροντογιάννης.  
 

--------Παράλειψη----------- 
 

Με  την  έναρξη  της  συζήτησης  ο  Πρόεδρος  του Περιφερειακού  Συμβουλίου  κ. 
Νικόλαος  Μουζακίτης,  ενημέρωσε  το  σώμα   ότι η επικεφαλής  της  παράταξης  « 
Αντικαπιταλιστική  Αριστερά  στα  Ιόνια» κ. Βαρβάρα  ( Βέρα )  Κορωνάκη  του  
Σπυρίδωνος υπέβαλε   παραίτηση από τη θέση του Περιφερειακού Συμβούλου 
Περιφέρειας Ιονίων  Νήσων. Η παραίτηση της έγινε  αποδεκτή από  την  
Περιφερειάρχη Ιονίων  Νήσων κ. Ρόδη – Κράτσα Τσαγκαροπούλου. Κατόπιν 
απεστάλη  πρόσκληση στον πρώτο αναπληρωματικό Περιφερειακό Σύμβουλο 
εκλογικής περιφέρειας Κέρκυρας κ. Χριστόφορο  Βλάχο ο οποίος  με  επιστολή του 
στις είκοσι έξι Νοεμβρίου δήλωσε ότι δεν  δύναται να καταλάβει  τη  θέση.   
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 --------Παράλειψη----------- 

  
Θέμα 3ο Η.Δ: Μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων 
του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής 
χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας «Corfu 
Gardens AK.TE. XE. Sani-IKOS Resorts». 
 
 
Με την έναρξη της συζήτησης  ο Πρόεδρος  του  Περιφερειακού  Συμβουλίου κ. 
Νικόλαος  Μουζακίτης,  ενημέρωσε  το  σώμα  ότι αιτήθηκαν  να  συμμετέχουν  στη  
συζήτηση  του  θέματος,  ο  Πρόεδρος  του  ομίλου “Corfu Gardens AK.TE.XE. Sani-
IKOS Resorts» κ. Σταύρος  Ανδρεάδης και  ο επικεφαλής  της δημοτικής  παράταξης 
« Πρώτα  η  Κέρκυρα» του  Δημοτικού  Συμβουλίου  Κεντρικής Κέρκυρας και  
Διαποντίων  Νήσων  κ. Γεώργιος  Καλούδης. 
 Στη  συνέχεια,  ενημέρωσε το σώμα,  ότι  η  Πρόεδρος  της  Κοινότητας  Κάτω  
Κορακιάνας  κ. Αναστασία – Ελένη  Φαιτά, δήλωσε ότι  λόγω  εργασιακών  
υποχρεώσεων  αδυνατεί να παραστεί  στη  συνεδρίαση και για το λόγο  αυτό  
απέστειλε  σχετική  δήλωση, η  οποία  θα  αναγνωστεί. 
Κατόπιν,  ο  Πρόεδρος  ενημέρωσε  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  για τις   
προσκλήσεις που απηύθυνε στη  Δήμαρχο  Κεντρικής Κέρκυρας και  Διαποντίων  
Νήσων κ. Μερόπη  - Σπυριδούλα  Υδραίου, προκειμένου να  παρουσιάσει τις θέσεις 
του Δήμου καθώς  και για  την  αδυναμία  που  εξέφρασε η ίδια  να ανταποκριθεί  
στην  πρόσκληση, λόγω  τηλεδιάσκεψης  του Δ.Σ της  ΠΕΔΙΝ. 
 
Κατόπιν  το  λόγο  πήρε  ο  Περιφερειακός  Σύμβουλος  της  παράταξης « Λαϊκή 
Συσπείρωση Ιονίων  Νήσων» κ. Χαράλαμπος  Χαραλάμπους  και  εισηγήθηκε  τα  
εξής :  

                                                                       Κέρκυρα 20/11/2020 
                                                                  
      
   

Είναι γνωστό πως τη Δευτέρα 16 Νοεμβρίου 2020 το Δημοτικό Συμβούλιο Κεντρικής 
Κέρκυρας και Διαποντίων Νησιών γνωμοδότησε, κατά πλειοψηφία, την μετατροπή της 
υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος  70 στρεμμάτων  του ακινήτου του  πρώην Club 
Mediteranne προς το Δήμο  σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού κατόπιν  αίτησης 
της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας  «Corfu Gardens AK.TE. XE. Sani-IKOS Resorts». Η 
εταιρεία αυτή,  ως γνωστό, κάνοντας χρήση του νόμου, προτίθεται να οικοδομήσει στο εν 
λόγω ακίνητο, εμβαδού 245 στρεμμάτων,  ξενοδοχειακή μονάδα 38.500 τ.μ. Κάνει δηλ. την 
μέγιστη δυνατή υπέρβαση ( από 4.000 τ.μ. οικοδόμηση που δικαιούται ). Γι’ αυτό εξάλλου 
και υποχρεούται να παραχωρήσει στο Δήμο 70 στρέμματα από το οικόπεδο των 245 
στρεμμάτων, για να χρησιμοποιηθούν, για την κατά το δυνατό μεγαλύτερη ανακούφιση του 
περιβάλλοντος της περιοχής, που θα τρωθεί  ανεπανόρθωτα από την ανέγερση του εν λόγω 
ξενοδοχείου – μεγαθήριου. Γνωστού όντος, μάλιστα, πως η περιοχή της Δασιάς  είναι 
αναπτυξιακά κορεσμένη και  από μεγάλες ξενοδοχειακές μονάδες υπερκορεσμένη και  δεν 
αντέχει άλλη επιβάρυνση. Για τους λόγους αυτούς εξάλλου υπάρχει καθολική αντίδραση από 
το λαό αλλά και το Τ.Σ. της Κάτω Κορακιάνας για την μετατροπή αυτή. 
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Είναι γνωστό, επίσης, πως σύμφωνα με τον νόμο, η απόφαση της πλειοψηφίας του 
Δημοτικού Συμβουλίου  του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας  και Διαποντίων Νησιών, 
γνωμοδοτική, μόνο, αξία έχει και πως την τελική απόφαση θα την λάβει η κυρία 
Περιφερειάρχης. 

Γι’ αυτό ακριβώς τον λόγο και επειδή θεωρούμε πως το θέμα αυτό είναι μεγίστης σημασίας 
και πως μια λανθασμένη απόφαση θα επηρεάσει αρνητικά την ποιότητα της ζωής, πρωτίστως 
των κατοίκων της περιοχής αλλά γενικότερα και όλων των Κερκυραίων, σας καλούμε να 
συγκαλέσετε κατεπειγόντως,  --και πάντως πριν την λήψη απόφασης από την κυρία 
Περιφερειάρχη— συνεδρίαση του Π.Σ. με μοναδικό θέμα την έκφραση γνώμης του Π.Σ.  για 
το τεράστιας σημασίας αυτό θέμα.  Γιατί θεωρούμε, κύριε Πρόεδρε, απαράδεχτο πριν από 
την λήψη της οποιασδήποτε απόφασης – αρνητικής ή θετικής— από την κυρία 
Περιφερειάρχη να μη έχει υπόψη της και την γνώμη του Περιφερειακού Συμβουλίου. 

                                                             

                      Οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης Ι.Ν.  

Γκισκίνης Νίκος,  Κεφαλληνός Διονύσιος, Κολυβά Ευγενία, Μπαλού Αλεξάνδρα, 
Χαραλάμπους Χ. 

 
 --------Παράλειψη----------- 

 

Κατόπιν  ο  Πρόεδρος   του  Περιφερειακού  Συμβουλίου  Ιονίων  Νήσων  κ. 
Μουζακίτης  Νικόλαος  ανάγνωσε  στο  σώμα  την  επιστολή της κ. Αναστασία – 
Ελένης  Φαιτά,  Προέδρου  της  Κοινότητας  Κάτω  Κορακιάνας  : 
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--------Παράλειψη----------- 
 
 
 
 Στη  συνέχεια,  το  λόγο  πήρε  ο Πρόεδρος  του  ομίλου “Corfu Gardens AK.TE.XE. 
Sani-IKOS Resorts» κ. Σταύρος  Ανδρεάδης ο  οποίος  τόνισε,  μεταξύ άλλων 
διευκρινιστικών απαντήσεων προς το σώμα, ότι  στόχος  του  ομίλου  αποτελεί  η  
δημιουργία   ενός  ξενοδοχείου  νέας  γενιάς all  inclusive. Για την   υλοποίηση ενός  
τέτοιου  project  απαιτείται  μεγάλη εδαφική έκταση,  ώστε  να  υπάρχει  διασπορά   
των  εγκαταστάσεων. Κατόπιν  δήλωσε  ότι δεν  επιθυμούν να  διαταράξουν το  
φυσικό περιβάλλον και  πως  ο  σεβασμός  στο περιβάλλον αποτελεί  προτεραιότητα  
του  Ομίλου.  
 Στη  συνέχεια,   είπε  ότι  το ίδιο το  οικόπεδο  χωρίζεται  σε  δύο  διαφορετικά 
τμήματα και  σε  περίπτωση  που  δεν  γίνει  αποδεκτή  η  πρόταση για μετατροπή 
της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην 
Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού, τότε  
ο  όμιλος  θα  παραχωρήσει το  βόρειο  τμήμα  της  ιδιοκτησίας  στην τοπική 
κοινωνία και  θα  προχωρήσει στο σχεδιασμό ξενοδοχείου, λιγότερου  
ανταγωνιστικού.   
Έπειτα,  το  λόγο  πήρε  ο   επικεφαλής  της δημοτικής  παράταξης « Πρώτα  η  
Κέρκυρα» του  Δημοτικού  Συμβουλίου  Κεντρικής Κέρκυρας και  Διαποντίων  
Νήσων  κ. Γεώργιος  Καλούδης,   τονίζοντας  ότι  η  επεκτατική  πολιτική   της  
εταιρείας   έχει  δημιουργήσει  επιφυλάξεις  στους  Κερκυραίους. Στη  συνέχεια, είπε 
ότι: «… οι συνθήκες  που  ζούμε  δεν  είναι  φυσιολογικές. Δεν  είμαστε  αντίθετοι  για  
την  επένδυση, όμως οι   κάτοικοι  και οι  μικρομεσαίες  επιχειρήσεις της  περιοχής  
εκφράστηκαν στις  λαϊκές  συνελεύσεις που  πραγματοποιήθηκαν και  θέλουν  γη  
και  όχι  χρήμα. Εάν ψηφίσετε  θετικά , θα είναι  απέναντί  σας,  όλες  οι  
μικρομεσαίες  επιχειρήσεις. Κατόπιν, επεσήμανε ότι  η  Περιφερειάρχης, θα πρέπει  
να  λάβει  υπόψη της τόσο τη θέση του Τεχνικού  Επιμελητηρίου Κέρκυρας όσο και 
το δεσμευτικό  πλαίσιο για την εταιρεία. Απευθυνόμενος προς το σώμα, ζήτησε η  
απόφαση  του, να  ληφθεί  με βάσει την  αρχή της εγγύτητας και της λαϊκής  
κυριαρχίας, διότι όπως τόνισε,  οι κάτοικοι θα πρέπει να εξουσιάζουν τον τόπο 
τους». 
 

--------Παράλειψη----------- 
 
Ακολούθησε  εκτενής  διαλογική  συζήτηση και στη συνεχεία ο επικεφαλής της  
παράταξης   «ΑΝ.Α.Σ.Α. για τα Ιόνια Νησιά» Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Θεόδωρος 
Γαλιατσάτος,  ζήτησε  την  αναβολή  του θέματος, επειδή  η  Περιφερειάρχης δήλωσε  
ότι  δεν  έχει  τα  απαιτούμενα  δεδομένα και  αιτήθηκε να  δοθεί ο  απαραίτητος  
χρόνος  στην  Περιφερειάρχη  Ιονίων Νήσων, ώστε να  επισκεφθεί  επί  τόπου  την  
περιοχή, να  συζητήσει   με τη  Δήμαρχο  Κεντρικής Κέρκυρας και  Διαποντίων  
Νήσων και τους  επενδυτές και  το  αποτέλεσμα  όλων  αυτών  να  το  εκθέσει  σε  
επόμενο  Περιφερειακό  Συμβούλιο. 
Την  απόσυρση του θέματος ζήτησε και ο  επικεφαλής  της  παράταξης «Ελληνική  
Αυγή για  το  Ιόνιο» κ. Αιβατίδης  Ιωάννης  προσθέτοντας την ανάγκη να γίνει  
αυτοψία, από  την  Περιφερειάρχη και την  Δήμαρχο Κεντρικής Κέρκυρας και 
Διαποντίων Νήσων, στην  προς παραχώρηση έκταση.  
 

--------Παράλειψη----------- 
 
Ακολούθησε  διαλογική  συζήτηση και το προεδρείο έθεσε την πρόταση για  αναβολή    
σε  ονομαστική  ψηφοφορία. Η  πρόταση  για  αναβολή  του θέματος  έλαβε  δέκα  
ψήφους( 10)   υπέρ  και  εικοσιένα ψήφους (29)  κατά.  
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Υπέρ  της  πρότασης  ψήφισαν  οι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι   κ.κ. Θεόδωρος 
Γαλιατσάτος, Παναγής Δρακουλόγκωνας, Σπυρίδων Γαλιατσάτος, Τηλέμαχος 
Γαβαλάς, Θεόδωρος Χαλικιάς, Διονύσιος Μπάστας,  Αθανάσιος Καραΐσκος, 
Αλέξανδρος  Μιχαλάς , Ιωάννης  Αιβατίδης και  Χαράλαμπος  Βυθούλκας. 

 
 

--------Παράλειψη----------- 
 
   
Ο  επικεφαλής  της  παράταξης «Ελληνική  Αυγή για  το  Ιόνιο» κ. Αιβατίδης  
Ιωάννης κατέθεσε την εξής πρόταση: Το αντισταθμιστικό όφελος να αφορά σε 
έκταση γης αποκλειστικώς και μόνο όπως απαιτεί η εγγύτερη τοπική κοινωνία και 
δήλωσε ότι καταψηφίζει την πρόταση για μετατροπή της υποχρέωσης 
παραχώρησης, τμήματος 70 στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne 
προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού. 
 
Ο  επικεφαλής  της  παράταξης  « Ανυπότακτο  Ιόνιο »  κ. Στέφανος  Σαμοίλης,  είπε  
ότι  είμαστε  υπέρ  της  επένδυσης . Καταψηφίζουμε  την πρόταση για μετατροπή της 
υποχρέωσης παραχώρησης, τμήματος 70 στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην 
Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού, 
επισημαίνοντας  ότι  πρέπει  να  δοθεί  ιδιαίτερη  προσοχή στη νομιμότητα της  
παραχωρούμενης  περιοχής. 
 
Ο  επικεφαλής  της  παράταξης «  Επτανησιακή  Πρωτοβουλία» κ. Αλέξανδρος  
Αλεξάκης  κατέθεσε  τα  κάτωθι:  

 
Προς το Περιφερειακό Συμβούλιο 

 
22η ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ, 27 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2020 
ΘΕΜΑ 3ο: Μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων του 
ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής 
χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας «Corfu 
Gardens AK.TE. XE. Sani-IKOS Resorts».  

ΨΗΦΙΣΜΑ 
Η "Επτανησιακή Πρωτοβουλία" τάσσεται διαχρονικά υπέρ της υλοποίησης 
επενδύσεων αναπτυξιακού χαρακτήρα και στην προκειμένη περίπτωση υπέρ και της 
υλοποίησης της εν λόγω επένδυσης από την εταιρεία «Corfu Gardens AK.TE. XE. / 
Sani-IKOS Resorts».  
Κατόπιν ενδελεχούς έρευνας του ζητήματος, εκτιμούμε ότι η εισφορά σε χρήμα και 
συγκεκριμένα των 2,5 εκ ευρώ, δεν θα επιφέρει το αναμενόμενο όφελος στην περιοχή, 
κυρίως λόγω της έλλειψης συγκεκριμένης πρότασης αξιοποίησης του ποσού από την 
πλευρά του Δήμου. Επιπλέον πρέπει να λάβουμε υπόψη το γεγονός ότι πρόκειται για 
μια κορεσμένη οικιστικά χωρική ενότητα, συνεπώς μακροπρόθεσμα θα είναι προς 
όφελος της επένδυσης η ύπαρξη ελεύθερου χώρου πρασίνου. 
Αξίζει δε να αναφερθεί ότι δεν λάβαμε την δέουσα ενημέρωση από την πλευρά της 
Δημοτικής Αρχής για το κρίσιμο αυτό ζήτημα, ενώ παράλληλα το σώμα του 
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Περιφερειακού Συμβουλίου καλείται να λάβει απόφαση καθοριστική για την έκβαση 
της συγκεκριμένης υπόθεσης. Η σημερινή απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου 
δεν είναι δεσμευτική αλλά έχει την έννοια της καταγραφής των θέσεων των 
περιφερειακών παρατάξεων και των Περιφερειακών συμβούλων. Υπενθυμίζουμε ότι η 
θέση του Δημοτικού Συμβουλίου δεν αποτελεί απλή γνωμοδότηση μιας υπηρεσίας αλλά 
απόφαση. 
Δηλώνουμε απερίφραστα ότι η περιβαλλοντική ευαισθησία και ενσυναίσθηση δεν 
βρίσκει χώρο και χρώμα αμιγώς κομματικό. Πρόκειται για ζήτημα  κοινωνικό, με 
σαφείς ανθρωπιστικές προεκτάσεις. Επομένως δεν μπορούμε σε καμία περίπτωση να 
αποδεχθούμε οποιαδήποτε διάθεση κομματικής διάστασης για ένα τόσο σοβαρό θέμα, 
του οποίου μάλιστα τα αποτελέσματα θα φανούν στο μέλλον. 
Ιδιαίτερα σοβαρή όμως παραμένει και η πολιτική διάσταση της απόφασης μας, καθώς 
το ιδιοκτησιακό καθεστώς της εν λόγω έκτασης, καθορίζει και τους χρήστες αυτής. Θα 
είναι τελικά οι ένοικοι της επένδυσης ή οι κάτοικοι και λοιποί επισκέπτες; 
Οφείλουμε να διαδραματίσουμε ενεργό και δυναμικό ρόλο και να είμαστε ουσιαστικά 
παρόντες στην νέα εποχή και στην νέα τάξη πραγμάτων, πάντα όμως με γνώμονα την 
περιβαλλοντική διάσταση οποιοδήποτε εγχειρήματος, ώστε να μην υποθηκεύσουμε το 
μέλλον των επόμενων γενιών. Γιατί εμείς είμαστε οι θεματοφύλακες της 
αρχιτεκτονικής κληρονομιάς, του φυσικού περιβάλλοντος, των φυσικών πόρων, της 
άυλης πολιτιστικής κληρονομιάς,  αυτού του τόπου που μας θρέφει και πρέπει να 
παραδώσουμε στα παιδιά μας, την μαγιά της ιστορίας, της δημιουργίας και της 
επιβίωσης. 
Ανάμεσα σε προτάσεις για αναβολή του θέματος και προτάσεις "για το καλό του 
τόπου", από πολιτικούς φορείς οι οποίοι διαχρονικά στέκονται απέναντι σε κάθε 
μορφή επένδυσης, εμείς καταθέτουμε την δική μας πρόταση για να καταγραφεί η θέση 
μας επί του θέματος και η αντίθεση μας σε αυτές τις πρακτικές.  
Για όλους τους παραπάνω λόγους, η "Επτανησιακή Πρωτοβουλία" τάσσεται υπέρ της 
εισφοράς σε γη, κατά τρόπο μη αποτρεπτικό για την υλοποίηση της επένδυσης 
και συγκεκριμένα της εκτάσεως των 70 στρεμμάτων, διότι πιστεύουμε πως ακόμη 
κι αν οι πιο δυσοίωνες εκτιμήσεις περί μη αξιοποίησης της έκτασης αυτής από την 
εκάστοτε δημοτική αρχή επιβεβαιωθούν, θα είναι ένα αντιστάθμισμα σημαντικό που 
δυνητικά μπορεί να  αποκτήσει ωφέλιμο χαρακτήρα για το κοινό καλό. Θα παραμένει η 
δυνατότητα ήπιας αξιοποίησης και ανάδειξης μιας περιοχής ελεύθερης με ιδιαίτερο 
φυσικό κάλλος και περιβαλλοντική σημασία.  
 

Αλέξανδρος Αλεξάκης 
Επικεφαλής «Επτανησιακής Πρωτοβουλίας» 

 
 
Ο επικεφαλής της παράταξης «ΑΝ.Α.Σ.Α. για τα Ιόνια Νησιά» Περιφερειακός 
Σύμβουλος κ. Θεόδωρος Γαλιατσάτος κατέθεσε την εξής πρόταση:  
«Δεδομένης της έλλειψης δημόσιου κοινόχρηστου χώρου στην περιοχή, πρέπει να 
προκριθεί η παραχώρηση τμήματος γηπέδου αντί της καταβολής  χρηματικού ποσού 
Επιπρόσθετα να απαιτηθεί η προς παραχώρηση έκταση να έχει πρόσβαση από το 
λιμάνι του Ύψου, προκειμένου να ενοποιηθεί με το παραλιακό μέτωπο, που 
συγκεντρώνει μεγάλο αριθμό κατοίκων και επισκεπτών, να προχωρήσει άμεσα η 
αξιοποίηση της έκτασης με τις προβλεπόμενες χρήσεις, ώστε να αποδοθεί στους 
μόνιμους κάτοικους και επισκέπτες. Με τον τρόπο αυτό ο συγκεκριμένος χώρος 
δύναται να αποτελέσει τον συνδετικό κρίκο της τοπικής κοινωνίας και οικονομίας με 
τους επισκέπτες της επένδυσης αλλά και του ήδη δομημένου περιβάλλοντος με τον 
απαραίτητο πολεοδομικό σχεδιασμό στην περιοχή. 
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Η  επικεφαλής  της  παράταξης  «Λαϊκή  Συσπείρωση Ιονίων» κ. Αλεξάνδρα Μπαλού  
είπε  ότι : «…  Απαιτούμε  να  δοθεί  η  γη  στους  κατοίκους  και  να  αξιοποιηθεί  
προς  όφελος  των  κατοίκων  της  περιοχής. Θέλουμε  μια  ελεγχόμενη   ανάπτυξη . 
Δεν  χαραμίζουμε  καμία σπιθαμή  γης και  τονίζουμε  ότι  το  τίμημα  είναι  
σημαντικό  χαμηλό  για  70 στρέμματα  γης. Η  Περιφερειάρχης να  αφουγκραστεί  τις  
ανάγκες  και  τα  αιτήματα  των  κατοίκων  της.   Και  εν  συνεχεία  ο  εισηγήτης  του 
θέματος  κ. Χαράλαμπος  Χαραλάμπους  πρόσθεσε   ότι  από  το  αποτέλεσμα  της  
ψηφοφορίας  για  αναβολή  του  θέματος, αποδείχτηκε   η  αναγκαιότητα  λήψης  
απόφασης από  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο , το  οποίο  πρέπει  να εκφράσει την  
αρνητική του θέση στη πρόταση για μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης 
τμήματος 70 στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο, 
σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της σημερινής 
ιδιοκτήτριας εταιρείας «Corfu Gardens AK.TE. XE. Sani-IKOS Resorts» και  σε  
περίπτωση  που  ο  Δήμος  εκφράσει   αδυναμία  αξιοποίησης  του  οικοπέδου, το  
Περιφερειακό  Συμβούλιο  σε  επόμενη  συνεδρίαση  του  να  συζητήσει  για την  
αξιοποίηση  του.  
 
 

 --------Παράλειψη----------- 
 
 
 
 Στη  συνέχει  η  χωρική  Αντιπεριφερειάρχης  κ. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη 
κατέθεσε  την  κάτωθι  πρόταση, η  οποία  όπως τόνισε διαμορφώθηκε από τις 
παρατάξεις  « Ιόνιο  Δυνατά » και  « Ιόνιος  Συμμαχία» : 
 

«To Π.Σ. αναφορικά με τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης που 

σχετίζεται με την μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων 

του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής 

χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας “Corfu 

Gardens AK.TE.XE. Sani-IKOS Resorts”, και ενεργώντας στα πλαίσια λειτουργίας του 

ως συλλογικό όργανο αυτοδιοικητικού Οργανισμού, που έχει αρμοδιότητα για έκφραση 

πολιτικής άποψης, σε πάσης φύσεως σημαντικά ζητήματα που εμφανίζουν πρόδηλο 

κοινωνικό ενδιαφέρον και επηρεάζουν σημαντικά είτε ολόκληρο το κοινωνικό σύνολο 

είτε μέρος αυτού, υπό μορφή των τοπικών κοινωνιών, εκφράζει τις κατωτέρω θέσεις του: 

Α) Εκφράζει την απορία του για την απουσία του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και 

Διαποντίων Νήσων, είτε δια της Δημάρχου του κατόπιν προσκλήσεως του Προέδρου, 

είτε δια άλλου νόμιμα εξουσιοδοτημένου προσώπου, ως Οργανισμού Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης που έχει άμεσο ενδιαφέρον και συμφέρον από την απόφαση που θα 

εκδοθεί από την κα Περιφερειάρχη Ιονίων Νήσων, προκειμένου να παρουσιάσει, προς 

ενημέρωση των περιφερειακών συμβούλων, τη θέση του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και 

Διαποντίων Νήσων, όπως αυτή αποτυπώθηκε στη συνεδρίαση της 13-11-2020 στην 

οποία λήφθηκε και η σχετική απόφασή του και τους λόγους που οδήγησαν στην 

διατύπωση της θέσης αυτής. 
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Β)Το Περιφερειακό Συμβούλιο χαιρετίζει τη δυνατότητα μιας υψηλού επιπέδου 

επένδυσης,  που μπορεί  να  συμβάλλει στην αναβαθμισμένη τουριστική εξέλιξη  και σε  

νέες θέσεις  εργασίας αλλά  παράλληλα  θέτει ως προτεραιότητα την προστασία του 

περιβάλλοντος,  φυσικού, πολιτισμικού και οικιστικού, όπως και τα  δικαιώματα των  

κατοίκων  και τονίζει  ότι αυτό πρέπει να αποτελεί  γνώμονα και κριτήριο στις 

επενδύσεις.  

Γ) Για την εν λόγω επένδυση, με βάση τα νομικά και πολεοδομικά δεδομένα, τα οποία 

παρουσιάστηκαν στην συζήτηση και όσες πληροφορίες ελήφθησαν από τη θέση που 

κατέθεσαν δημόσια, φορείς του τόπου και της περιοχής και μη θέλοντας να αγνοήσει την 

εκπεφρασμένη άποψη με την ληφθείσα απόφαση του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και 

Διαποντίων Νήσων, του οποίου τους δημότες της συγκεκριμένης περιοχής αφορά άμεσα, 

κρίνει πιο συμφέρουσα την μετατροπή της υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος εμβαδού 

περίπου εβδομήντα (70,00) στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς 

το Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων, σε υποχρέωση χρηματικού ποσού, 

σύμφωνα με όσα αναφέρονται, τόσο στην αίτηση της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας 

του εν λόγω ακινήτου, όσο και στη ληφθείσα  υπ΄ αριθμ 34-369 της 13.11.2020 απόφαση 

του δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων. 

Δ) Εκφράζει την άποψη, ότι σε κάθε περίπτωση η απόφαση που θα εκδοθεί και θα 

κινείται στο πλαίσιο που μόλις ανωτέρω αναφέρθηκε, θα πρέπει να τύχει της αποδοχής 

από πλευράς της ιδιοκτήτριας εταιρείας και με συγκεκριμένες ενέργειές της, α) να 

διασφαλίζει το δικαίωμα της απρόσκοπτης προσπέλασης των πολιτών, δια δημοσίας 

οδού προς τον αιγιαλό, ώστε να μην αποστερηθούν οι πολίτες, το νόμιμα κατοχυρωμένο 

δικαίωμά τους, για χρήση της θαλάσσιας περιοχής και β) την πρόβλεψη κάθε 

ενδεδειγμένης από τεχνικής άποψης ενέργειας, με την οποία θα εξασφαλίζεται η 

απρόσκοπτη ροή ομβρίων υδάτων και η έξοδος αυτών προς την θάλασσα του υπάρχοντος 

εντός των ορίων της ιδιοκτησίας της ανωτέρω αναφερομένης ιδιοκτήτριας εταιρείας 

ρέματος . 

Ε) Θεωρεί ότι ο Δήμος Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων θα μπορούσε εκτός 

από  τα σχέδια του προς αξιοποίηση  των  χρηματικών του αντιτίμου σε περίπτωση που 

αυτό αποφασισθεί να λάβει υπόψη του, την ανάγκη χρηματοδότησης του πολεοδομικού 

σχεδίου της Δημοτικής  Ενότητας  Φαιάκων, η οποία πάσχει από  σύγχρονη και ποιοτική 

δόμηση. 

ΣΤ) Θεωρεί ότι  και  η ιδιοκτήτρια εταιρεία, στο πλαίσιο της απόφασης  που θα ληφθεί 

από το εκ του νόμου προβλεπόμενο όργανο, σε ακολουθία της ληφθείσας απ΄τον οικείο 

ΟΤΑ Ά βαθμού απόφαση και στο πνεύμα της εκατέρωθεν εξυπηρέτησης των 

συμφερόντων τους, ως κίνηση καλής συνεργασίας και εις υπόδειξη των καλών 
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προθέσεών της για εξυπηρέτηση των αναγκών των κατοίκων και στο μέλλον, εδαφικό 

τμήμα της ανωτέρω έκτασης, εμβαδού κατ΄ελάχιστον πέντε (5) στρεμμάτων, να 

μεταβιβασθεί κατά κυριότητα στον οικείο ΟΤΑ Α  ́Βαθμού, της εδαφικής αυτής έκτασης 

καθοριζομένης από κοινού, κατόπιν της υποβολής σχετικής πρότασης και της λήψης 

σχετικής απόφασης από το αρμόδιο όργανο του Δήμου, με σκοπό την δημιουργία 

ελεύθερης έκτασης, για κοινόχρηστες χρήσεις. 

Παράλληλα  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  ζητεί από  την επενδύτρια  εταιρεία  να  

υποστηρίξει με διάφορους  τρόπους  τους  επαγγελματίες  της  περιοχής  για  την 

αναβάθμιση των  υπηρεσιών τους και της  ελκυστικότητας των  επισκεπτών. 

 
 
 
 

-------Παράλειψη----------- 
 

Στη συνέχεια  ακολούθησε  ονομαστική  ψηφοφορία.  
Υπέρ  της  πρότασης  των παρατάξεων   « Ιόνιο  Δυνατά » και  « Ιόνιος  Συμμαχία» 
ψήφισαν  οι   Περιφερειακοί  Σύμβουλοι :  

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ. 
3. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
4. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
5. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
6. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
7. Αικατερίνη Μοθωναίου του Διονυσίου 
8. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
9. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
10. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
11. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
12. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
13. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
14. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
15. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
16. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
17. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη 
18. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
19. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
 

Υπέρ  της  πρότασης  της παράταξης «Λαϊκή  Συσπείρωση Ιονίων»   ψήφισαν οι   
Περιφερειακοί  Σύμβουλοι :  

1. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
2. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
3. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
4. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
5. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
6. Στέφανος Σαμοΐλης του Κωνσταντίνου-Νικολάου 

 
Υπέρ  της  πρότασης  της παράταξης ««ΑΝ.Α.Σ.Α. για τα Ιόνια Νησιά»  ψήφισαν οι   
Περιφερειακοί  Σύμβουλοι :  
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1. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
2. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
3. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
4. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
5. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
6. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
7. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
8. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 

 
Υπέρ  της  πρότασης  της παράταξης  «Επτανησιακή  Πρωτοβουλία»   ψήφισαν οι   
Περιφερειακοί  Σύμβουλοι :  

1. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
2. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
3. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 

 
Υπέρ  της  πρότασης  της παράταξης «Ελληνική  Αυγή για  το  Ιόνιο»   ψήφισαν οι   
Περιφερειακοί  Σύμβουλοι :  
 

1. Ιωάννης Αϊβατίδης του Γεωργίου  
2. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 

 
 

  ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ   ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 

To Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων  αναφορικά με τη συζήτηση του 4ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης που σχετίζεται με την μετατροπή της υποχρέωσης 
παραχώρησης τμήματος 70 στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne 
προς το Δήμο, σε υποχρέωση καταβολής χρηματικού ποσού, κατόπιν αιτήσεως της 
σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας “Corfu Gardens AK.TE.XE. Sani-IKOS Resorts”, και 
ενεργώντας στα πλαίσια λειτουργίας του ως συλλογικό όργανο αυτοδιοικητικού 
Οργανισμού, που έχει αρμοδιότητα για έκφραση πολιτικής άποψης, σε πάσης 
φύσεως σημαντικά ζητήματα που εμφανίζουν πρόδηλο κοινωνικό ενδιαφέρον και 
επηρεάζουν σημαντικά είτε ολόκληρο το κοινωνικό σύνολο είτε μέρος αυτού, υπό 
μορφή των τοπικών κοινωνιών, εκφράζει τις κατωτέρω θέσεις του: 
Α) Εκφράζει την απορία του για την απουσία του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και 
Διαποντίων Νήσων, είτε δια της Δημάρχου του κατόπιν προσκλήσεως του 
Προέδρου, είτε δια άλλου νόμιμα εξουσιοδοτημένου προσώπου, ως Οργανισμού 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης που έχει άμεσο ενδιαφέρον και συμφέρον από την απόφαση 
που θα εκδοθεί από την κα Περιφερειάρχη Ιονίων Νήσων, προκειμένου να 
παρουσιάσει, προς ενημέρωση των περιφερειακών συμβούλων, τη θέση του Δήμου 
Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων, όπως αυτή αποτυπώθηκε στη 
συνεδρίαση της 13-11-2020 στην οποία λήφθηκε και η σχετική απόφασή του και 
τους λόγους που οδήγησαν στην διατύπωση της θέσης αυτής. 
Β)Το Περιφερειακό Συμβούλιο χαιρετίζει τη δυνατότητα μιας υψηλού επιπέδου 
επένδυσης,  που μπορεί  να  συμβάλλει στην αναβαθμισμένη τουριστική εξέλιξη  και 
σε  νέες θέσεις  εργασίας αλλά  παράλληλα  θέτει ως προτεραιότητα την προστασία 
του περιβάλλοντος,  φυσικού, πολιτισμικού και οικιστικού, όπως και τα  δικαιώματα 
των  κατοίκων  και τονίζει  ότι αυτό πρέπει να αποτελεί  γνώμονα και κριτήριο στις 
επενδύσεις.  
Γ) Για την εν λόγω επένδυση, με βάση τα νομικά και πολεοδομικά δεδομένα, τα 
οποία παρουσιάστηκαν στην συζήτηση και όσες πληροφορίες ελήφθησαν από τη 
θέση που κατέθεσαν δημόσια, φορείς του τόπου και της περιοχής και μη θέλοντας 
να αγνοήσει την εκπεφρασμένη άποψη με την ληφθείσα απόφαση του Δήμου 



 12 

Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων, του οποίου τους δημότες της 
συγκεκριμένης περιοχής αφορά άμεσα, κρίνει πιο συμφέρουσα την μετατροπή της 
υποχρέωσης παραχώρησης τμήματος εμβαδού περίπου εβδομήντα (70,00) 
στρεμμάτων του ακινήτου του πρώην Club Mediteranne προς το Δήμο Κεντρικής 
Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων, σε υποχρέωση χρηματικού ποσού, σύμφωνα με 
όσα αναφέρονται, τόσο στην αίτηση της σημερινής ιδιοκτήτριας εταιρείας του εν 
λόγω ακινήτου, όσο και στη ληφθείσα  υπ΄ αριθμ 34-369 της 13.11.2020 απόφαση 
του δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων. 
Δ) Εκφράζει την άποψη, ότι σε κάθε περίπτωση η απόφαση που θα εκδοθεί και θα 
κινείται στο πλαίσιο που μόλις ανωτέρω αναφέρθηκε, θα πρέπει να τύχει της 
αποδοχής από πλευράς της ιδιοκτήτριας εταιρείας και με συγκεκριμένες ενέργειές 
της, α) να διασφαλίζει το δικαίωμα της απρόσκοπτης προσπέλασης των πολιτών, 
δια δημοσίας οδού προς τον αιγιαλό, ώστε να μην αποστερηθούν οι πολίτες, το 
νόμιμα κατοχυρωμένο δικαίωμά τους, για χρήση της θαλάσσιας περιοχής και β) την 
πρόβλεψη κάθε ενδεδειγμένης από τεχνικής άποψης ενέργειας, με την οποία θα 
εξασφαλίζεται η απρόσκοπτη ροή ομβρίων υδάτων και η έξοδος αυτών προς την 
θάλασσα του υπάρχοντος εντός των ορίων της ιδιοκτησίας της ανωτέρω 
αναφερομένης ιδιοκτήτριας εταιρείας ρέματος . 
Ε) Θεωρεί ότι ο Δήμος Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων θα μπορούσε 
εκτός από  τα σχέδια του προς αξιοποίηση  των  χρηματικών του αντιτίμου σε 
περίπτωση που αυτό αποφασισθεί να λάβει υπόψη του, την ανάγκη 
χρηματοδότησης του πολεοδομικού σχεδίου της Δημοτικής  Ενότητας  Φαιάκων, η 
οποία πάσχει από  σύγχρονη και ποιοτική δόμηση. 
ΣΤ) Θεωρεί ότι  και  η ιδιοκτήτρια εταιρεία, στο πλαίσιο της απόφασης  που θα 
ληφθεί από το εκ του νόμου προβλεπόμενο όργανο, σε ακολουθία της ληφθείσας 
απ΄τον οικείο ΟΤΑ Ά βαθμού απόφαση και στο πνεύμα της εκατέρωθεν 
εξυπηρέτησης των συμφερόντων τους, ως κίνηση καλής συνεργασίας και εις 
υπόδειξη των καλών προθέσεών της για εξυπηρέτηση των αναγκών των κατοίκων 
και στο μέλλον, εδαφικό τμήμα της ανωτέρω έκτασης, εμβαδού κατ΄ελάχιστον πέντε 
(5) στρεμμάτων, να μεταβιβασθεί κατά κυριότητα στον οικείο ΟΤΑ Α΄ Βαθμού, της 
εδαφικής αυτής έκτασης καθοριζομένης από κοινού, κατόπιν της υποβολής σχετικής 
πρότασης και της λήψης σχετικής απόφασης από το αρμόδιο όργανο του Δήμου, με 
σκοπό την δημιουργία ελεύθερης έκτασης, για κοινόχρηστες χρήσεις. 
Παράλληλα  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  ζητεί από  την επενδύτρια  εταιρεία  να  
υποστηρίξει με διάφορους  τρόπους  τους  επαγγελματίες  της  περιοχής  για  την 
αναβάθμιση των  υπηρεσιών τους και της  ελκυστικότητας των  επισκεπτών 
 
Μειοψηφούντων  των  Περιφερειακών  Συμβούλων κ.κ. Θεόδωρου Γαλιατσάτου, 
Παναγή Δρακουλόγκωνα, Σπυρίδων Γαλιατσάτου, Τηλέμαχου Γαβαλά, Θεόδωρου 
Χαλικιά, Διονυσίου Μπάστα, Αλέξανδρου Μιχαλά και Αθανάσιου Καραΐσκου 
σύμφωνα με την πρόταση της παράταξης «ΑΝ.Α.Σ.Α. για τα Ιόνια Νησιά».   
 
Μειοψηφούντων των Περιφερειακών Συμβούλων κ.κ.Αλεξάνδρας Μπαλού, 
Χαράλαμπου Χαραλάμπους, Διονυσίου Κεφαλληνού, Νικολάου Γκισγκίνη, Ευγενίας 
Κολυβά και  Στέφανου Σαμοίλη σύμφωνα με την πρόταση της παράταξης «Λαϊκή  
Συσπείρωση Ιονίων».    
 
Μειοψηφούντων των Περιφερειακών Συμβούλων κ.κ. Αλέξανδρου Αλεξάκη, 
Δημητρίου  Σπανού και  Ιωάννη Ροντογιάννη σύμφωνα με την πρόταση της 
παράταξης ««Επτανησιακή  Πρωτοβουλία».    
 
Μειοψηφούντων των Περιφερειακών Συμβούλων κ.κ. Ιωάννη Αϊβατίδη και σύμφωνα 
με την πρόταση της παράταξης «Ελληνική  Αυγή για  το  Ιόνιο».   
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--------Παράλειψη----------- 
 
Αφού  εξαντλήθηκαν   τα  θέματα   λύεται  η  συνεδρίαση. 
Συντάχθηκε   το  πρακτικό και αφού διαβάστηκε και βεβαιώθηκε  υπογράφεται .    
 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 198 -22/2020 
 
 
 
   Ο Πρόεδρος Π.Σ.                                                  Η Γραμματέας Π.Σ.  
 
 
 
Νικόλαος Μουζακίτης             Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη 


